
 

Skolebestyrelsesmøde på Ådum Skole 

Dato:      02.12.2020         Kl.: 18.30 

 

Mødeleder: Morten 

Sted: Mødelokalet på 

skolen 

Tilstede: Annie, Henrik, Janni, Lars, Monika, 

Helle, Niels, Morten, Rienk 

Punkter: Referat: Henrik 
1. Godkendelse af referat. Godkendt. 

2. SFO-udfordringer (Annie 

inviteres til at orientere kl. 

18.30). 

Anni præsenterer budget for SFO. Budgettet kan 

muligvis klare sig i 2021, men der skal findes en 
løsning for at undgå et massivt underskud. 

Bestyrelsen udfærdiger en skrivelse til forvaltningen. 

3. Nyt fra Formanden. Nej. 

4. Nyt fra ledelsen. Der er slået et barselsvikariat op i Trines stilling. 
Samtalen finder sted d. 16/12. Morten deltager på 

vegne af bestyrelsen. 

5. Procedure for godkendelse 

af fremtidige referater. 

Efter referatet er sendt rundt kommer der en 

godkendelsesperiode på 3 dage, hvorefter referatet 

sendes videre til børnehavens bestyrelse. 

6. Udarbejdelse af 

Høringssvar i forbindelse 

med Byrådets behandling 

af skolestruktursagen. (Se 

tidligere udsendt brev fra 

Flemming Nielsen). 

Skolebestyrelsen er godt tilfreds med behandlingen 

af skolestruktursagen. 

7. Kontakt til Hoven – hvor er 

vi? 

Stadig lidt på pause grundet COVID-19. Vi vender 

det igen til foråret. 

8. Info om den årlige 

Førskoledag i lyset af 

Corona. 

Førskoledag i januar er aflyst. Der kommer 
invitationer til en førskoledag i foråret.  

9. Universbus. Der er kommet styr på chauffører og elever. Der 

arbejdes på en plan b, i tilfælde af mangel på 

chauffører. 

10. Info om kapacitet i 

vuggestue med indflydelse på 

klasseværelser i indskolingen. 

(Renovering). 

Der er givet grønt lys for renoveringen.  

11. Henvendelse fra 

menighedsrådet. 

Forespørgsel på hjælp fra bestyrelsen til at pynte 

hallen op til jul. Niels assisterer. Dette finder sted 
torsdag d. 18/12. 

12. Økonomi (bilag). Rikke starter fra januar. Omkostninger i forbindelse 
med sygemeldinger forhindrer en udvidelse af 

hendes stilling.  

13. Evt. 1. Brugertilfredshedsundersøgelse. 
 -Helle præsenterer resultatet, Ådum ligger over 

landsgennemsnit. 
 


